Welcome to Network Church 歡迎來到網絡教會



HOLY spirit EXPERIENCE

Mark經歷聖靈的故事

Mark Shephard

JOHN 16:7-8 (NIV)

⁷But very truly I tell you, it is for your good that I am going away. Unless I go away, the Advocate will not come to you; but if I go, I will send him to you. ⁸When he comes, he will prove the world to be in the wrong about sin and righteousness and judgment:

約翰福音 16:7-8(和修版)

⁷然而,我把真情告訴你們, 我去對你們是有益的。我若不 去,保惠師就不會到你們這裏 來;我若去,就差他到你們這 裏來。⁸他來的時候,要為罪、 為義,為審判,指證世人

JOHN 16:13 (NIV)

But when he, the Spirit of truth, comes, he will guide you into all the truth. He will not speak on his own; he will speak only what he hears, and he will tell you what is yet to come.

約翰福音 16:13(和修版)

但真理的靈來的時候,他要引導你們進入一切真理。因為他不是憑着自己說的,而是把他所聽見的都說出來,並且要把將要來的事向你們傳達。

JOHN 14:16-17 (NIV)

¹⁶And I will ask the Father, and he will give you another advocate to help you and be with you forever— ¹⁷the Spirit of truth. The world cannot accept him, because it neither sees him nor knows him. But you know him, for he lives with you and will be in you.

約翰福音 14:16-17(和修版)

16我要求父,父就賜給你們另外一位保惠師,使他永遠與你們同在。17他就是真理的靈,是世人不能接受的。因為他們既看不見他,也不認識他;你們卻認識他,因他常與你們同在,也要在你們裏面。

LUKE 21:24 (NIV)

They will fall by the sword and will be taken as prisoners to all the nations. Jerusalem will be trampled on by the Gentiles until the times of the Gentiles are fulfilled.

路加福音 21:24(和修版)

他們要倒在刀下,又被擄到各國去。耶路撒冷要被外邦人踐 踏,直到外邦人的日子滿了。



LUKE 21:25-28 (NIV)

²⁵ "There will be signs in the sun, moon and stars. On the earth, nations will be in anguish and perplexity at the roaring and tossing of the sea. ²⁶People will faint from terror, apprehensive of what is coming on the world, for the heavenly bodies will be shaken. ²⁷At that time they will see the Son of Man coming in a cloud with power and great glory. ²⁸When these things begin to take place, stand up and lift up your heads, because your redemption is drawing near."

路加福音 21:25-28(和修版)

²⁵「日月星辰要顯出預兆,地上的邦國也有困苦,因海中波浪的響聲而惶惶不安。²⁶人想到那要臨到世界的事,就都嚇得魂不附體,因為天上的萬象都要震動。²⁷那時,他們要看見人子帶着能力和大榮耀駕雲來臨。²⁸一有這些事,你們就當挺身昂首,因為你們得救贖的日子近了。

HABAKKUK 3:17-18 (NIV)

¹⁷Though the fig tree does not bud and there are no grapes on the vines, though the olive crop fails and the fields produce no food, though there are no sheep in the pen and no cattle in the stalls, ¹⁸ yet I will rejoice in the Lord, I will be joyful in God my Savior.

哈巴谷書 3:17-18(和修版)

17雖然無花果樹不發旺,葡萄樹不結果,橄欖樹也不收成,田地不出糧食,圈中絕了羊,棚內也沒有牛; 18然而,我要因耶和華歡欣,因救我的神喜樂。

REVELATION 22:17, 20-21 (NIV)

¹⁷The Spirit and the bride say, "Come!" And let the one who hears say, "Come!" Let the one who is thirsty come; and let the one who wishes take the free gift of the water of life

²⁰He who testifies to these things says, "Yes, I am coming soon." Amen. Come, Lord Jesus. ²¹The grace of the Lord Jesus be with God's people. Amen.

啟示錄 22:17, 20-21(和修版)

17聖靈和新娘都說:「來!」聽見的人也要說:「來!」口渴的人也要來,願意的人都可以白白取生命的水喝。

²⁰證明這些事的說:「是的,我必快來!」阿們!主耶穌啊,我願你來! ²¹願主耶穌的恩惠與眾聖徒同在。阿們!

TAKE AWAY QUESTIONS 小組討論問題

1. What is a "Holy Spirit Experiences"?

甚麼是「經歷聖靈」?

2. Please share your own "Holy Spirit Experiences".

請分享你「經歷聖靈」的故事